
 

 

 

 

 

     

 

 

Dit is onze 6
e
 nieuwsbrief met veel nuttige informatie over de 

Ondernemerskring en haar activiteiten. Bent u bekend met onze nieuwe 

website www.ondernemerskringmidden-groningen.nl? Hierop staat veel 

informatie over onze vereniging, onze doelstelling, onze leden en welke 

activiteiten en uitnodigingen er zijn. Ook zijn onze nieuwsbrieven hier 

terug te lezen.    

Wij nodigen u graag uit onze website te bezoeken of beter nog: deze te 

koppelen aan uw eigen website. Want elkaar vinden en gevonden worden 

is niet altijd vanzelfsprekend, ook niet op de digitale snelweg.   

De website wordt periodiek bijgewerkt. Wij vragen u uw bedrijfs- en 

contactgegevens te controleren die op de site vermeld staan. Een wijziging 

kunt u doorgeven via w.nieborg@hetnet.nl. 

De frequentie van onze nieuwsbrief hangt af van de informatie die gedeeld 

kan worden. Heeft u kopij voor onze nieuwsbrief of heeft u ideeën en/of 

opmerkingen? Wij horen dit graag van u. 

------------------------------------------------------------------------------------------ 

In deze nieuwsbrief wordt in woord en beeld o.m. teruggeblikt naar onze 

bedrijfsbezoeken aan EDC in Veendam en Batech Montage in Kolham. 

Ook staan we stil bij onze laatste bijeenkomst voor de zomer bij het 

prachtige Arboretum Westeresch van Jan Loots en Trijnie Veendorp. We 

blikken ook kort terug op enkele bezochte (netwerk) bijeenkomsten. In de 

rubriek “In de kring met….” stelt mw. mr. Lizette De Poel-Mulder, notaris 

in onze gemeente, zich aan ons voor.  

Wij wensen u veel leesplezier! 

NIEUWSBRIEF 2018-2 Na de vorming van onze 

nieuwe gemeente Midden-

Groningen heeft de heer Rein 

Munniksma als waarnemend 

burgemeester de 

burgemeesterszetel warm 

gehouden. Met de zomer in 

aantocht was dit niet langer 

nodig.  

Want de burgemeester van de 

Gelderse gemeente Oldebroek, 

de heer Adriaan Hoogendoorn,  

heeft zijn oude gemeente 

verruild en is op 11 juli jl. 

officieel geïnstalleerd als onze 

nieuwe burgervader. 

Gefeliciteerd! 

Bij zijn afscheid in Oldebroek 

heeft de burgemeester - een 

fervent (race)fietser - een 

nieuwe racefiets als cadeau 

gekregen. Ik verwacht dan ook 

dat de nieuwe gemeente-

grenzen snel door hem verkend 

zullen worden. Na de 

beklimming van de Mont 

Ventoux (de reus van de 

Provence)  zal er deze zomer 

vast genoeg tijd zijn voor hem 

om onze mooie provincie 

fietsend te bewonderen.  

Namens de Ondernemerskring 

Midden-Groningen wens ik de 

burgemeester veel succes en 

hem en u allen een hele fijne 

zomer.  

Martin Kanon (Voorzitter)    

http://www.ondernemerskringmidden-groningen.nl/
mailto:w.nieborg@hetnet.nl


 

 

Bedrijfsbezoek EDC Veendam 

 

Op donderdag 15 februari waren we te gast bij Eric en Henriette Idema van EDC in Veendam 

(www.edc-internet.nl). EDC is een zeer succesvolle onderneming op het gebied van e-

commerce voor erotiek. Uit het aantal aanmeldingen en introducees leidden wij af dat dit 

logistieke bedrijf van formaat de nieuwsgierigheid behoorlijk heeft geprikkeld. Eric en 

Henriette namen ons in een pakkende presentatie mee in de historie van het bedrijf, haar 

exponentiele groeiontwikkeling en de toekomstvisie (de Cool Blue van de erotiek worden). Ook 

werd dieper ingegaan op het ruime assortiment, wat (inter)nationaal aftrek vindt en de kansen 

c.q. (logistieke) uitdagingen waar het bedrijf voor staat. Hierna volgde een boeiende 

rondleiding. Zo konden we een kijkje nemen in zowel het logistieke hart van deze onderneming 

als op de marketingafdeling, waar het wemelde van creatieve uitingen, maketingtermen en post-

its. Danig onder de indruk werd het bedrijfsbezoek door ons afgesloten met een gezellige nazit 

onder het genot van een hapje en drankje. We mochten niet naar huis zonder een goodie-bag. 

Henriette en Eric hartelijk bedankt voor jullie gastvrij onthaal! 
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Op 12 maart is een afvaardiging van ons bestuur aangeschoven bij een brainstormsessie voor 

ondernemersverenigingen in de gemeente Midden-Groningen. Dit werd georganiseerd door 

PMMiG, Parkmanagement Midden Groningen. Een mooi initiatief.  

Doel van deze avond was om over en weer kennis te maken, maar ook de 

achtergronden/overeenkomsten en verschillen te bespreken. Met de vraag hoe we door 

samenwerking het gebied kunnen versterken. De dag erna was er nog een sessie met andere 

ondernemersverenigingen. Iedereen heeft op zijn/haar manier het beste voor met het gebied en 

het is zeker zaak om als besturen onderling contact te houden. Vraag is wel of dit DE setting is 

voor een gezamenlijk overlegplatform.  

 

Woensdagavond 28 maart zijn we als bestuur naar Variass geweest in Veendam voor een  

(2
e
 ) vervolgbijeenkomst van een te vormen gebiedscoöperatie Zuid- en Oost Groningen. 

Gerard Kremer (Voorzitter MKB Noord),  Jacqueline Gomashie (Dean Hanzehogeschool) en 

Hans Bergsma (Direkteur Gebiedscoöperatie Westerkwartier en kwartiermaker 

Gebiedscoöperatie Zuid- en Oost Groningen) hielden een presentatie. Insteek is om te komen 

tot een vergelijkbare gebiedscoöperatie  als in het Westerkwartier. Door bundeling van krachten 

van ondernemers, onderwijs en overheid (de zgn. triple helix) moeten we in staat zijn ons 

gebied krachtig(er) en duurzaam op de kaart te zetten. De aanwezige ondernemersverenigingen 

(ca. 20 stuks) vertegenwoordigen alleen al ca. 3000 ondernemers. De bedoeling is dat o.a. 

RUG, Hanzehogeschool, Terra MBO en de diverse innovatiewerkplaatsen nauw betrokken 

worden met studenten die praktijkopdrachten kunnen uitvoeren. Ook de gemeenten en 

provincie worden hierin meegenomen.  

De diverse ondernemersverenigingen zijn gevraagd een intentieverklaring te ondertekenen voor 

dit meerjarenproject, waarvoor subsidie wordt aangevraagd onder de naam NE(X)TWORX. Als 

bestuur ondersteunen wij dit initiatief. Dat een brede groep ondernemersverenigingen, diverse 

gemeenten en diverse onderwijsinstellingen hierbij betrokken zijn en dat we kunnen bogen op 

de opgebouwde ervaring van de gebiedscoöperatie Westerkwartier maakt dat we deze 

bundeling van krachten als een waardevolle aanvulling voor het gebied zien. Hier blijven we 

graag actief betrokken bij. 

 

 

 

   otel Van der Valk vond 14 december onze Jaarvergadering plaats. Deze werd goed bezocht. 

Dit was ook belangrijk omdat er gestemd moest worden over de voorgenomen 

statutenwijziging. De opkomst was dermate dat er rechtsgeldig gestemd kon worden. Daarnaast 

was nog een aantal machtigingen afgegeven. De vergadering stemde in met de naamswijziging 



 

 

Bedrijfsbezoek Batech Montage 

Op 19 april zijn we in Kolham op bedrijfsbezoek geweest bij Batech Montage 

(www.batechmontage.nl). We waren te gast bij ondernemer Gerard Bolmer en zijn vrouw 

Mariette. We werden ontvangen in de sfeervolle bruine kroeg bij het bedrijf. Deze ruimte was al 

een museum op zich met prenten en nostalgische items. Gerard had voor ons een presentatie 

gemaakt en liet aan de hand van een fotoreportage zien welke opdrachten hij zoal met zijn team  

uitvoert. Men houdt zich onder meer bezig renovatie van staal- en balkonconstructies, 

magazijnstellingen, projectuitvoering en (de)montage. Gerard ging ook in op z’n 2
e
 vestiging 

(Amsterdam) van waaruit hij de opdrachten in West- en Midden-Nederland uitvoert. Hij 

verhaalde ook prachtig over hoe zijn bedrijfspand in Kolham tot stand is gekomen en hoe hij 

kansen in de markt ziet en benut. Na de presentatie kregen we een rondleiding door het pand 

van dit enthousiaste ondernemersechtpaar. Vermeldingswaard is nog dat  Gerard’s echtgenote 

Mariette  een schoonheidssalon (www.schoonheidssalonmariette.nl) aan huis heeft.  

Na de rondleiding was het tijd voor een borrel en een hapje. Gerard had goed uitgepakt en het 

hapje bleek een uitstekend verzorgd (lopend) buffet te zijn. Dit bedrijfsbezoek en het buffet 

vielen goed in de smaak. Gerard en Mariette, bedankt voor jullie gastvrijheid! 

 

 

http://www.batechmontage.nl/
http://www.schoonheidssalonmariette.nl/


 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Ondernemersavond 

 

De gemeente Midden-Groningen organiseerde op 26 april de Ondernemersavond 2018 in Theater 

Kielzog. Wethouder Economische Zaken Jaap Borg onderstreepte het belang van een 

ondernemersavond als netwerkbijeenkomst voor ondernemend Midden-Groningen en beloofde ons een 

aantrekkelijk avondprogramma.  

En dat was het met onder andere  de landelijk bekende trendwatcher Richard van Hooijdonk. Hij gaf 

ons op energieke wijze een doorkijkje naar de toekomst en wat de digitalisering kan betekenen  voor 

ons als consument, als ondernemers en voor onze ondernemingen. Ook kwamen de jonge innovatieve 

ondernemers Riklis Karto en Max Holthausen aan het woord. Zij werden geinterviewd door Marcel 

Nieuwenweg over hun ervaringen als ondernemer. De avond werd afgesloten met een gezellige borrel, 

waarbij er voldoende gelegenheid was om na te praten en te netwerken. Wij vonden het weer een 

geslaagde avond voor ondernemers. 

  

 



 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Agenda 2017 

16 februari   :Soosbijeenkomst Rabobank  

16 maart  :Ondernemersbijeenkomst Gemeente in ‘t Kielzog 

20 april   :Soosbijeenkomst Staalservice Zuidbroek               

15 juni    :Soosbijeenkomst locatie n.n.b. 

2   september  :Jaarlijks uitje 

19 oktober  :Soosbijeenkomst locatie n.n.b. 

7/8 november  :Promotiedagen Noord Nederland 

14 december  :Jaarvergadering bij Van der Valk  

 

 

 

 

 

In de kring met….. 

mr. Lizette De Poel-Mulder, notaris Gemeente Midden-Groningen 

 

Sinds enkele maanden ben óók ik lid van de ondernemerskring Midden-Groningen. Een prima 

moment nu om mij voor te stellen aan alle leden: 

Mijn naam is Lizette de Poel-Mulder, notaris in de mooie gemeente Midden-Groningen. 

Ik ben opgegroeid in Zuidbroek en ben daarna naar de Winkler Prins gegaan in Veendam (eerst 

HAVO en daarna VWO). Vervolgens ben ik naar de Rijksuniversiteit in Groningen gegaan, waar ik 

na 4½ jaar de studie notarieel recht heb afgerond. Iets wat ik al wilde toen ik op 14-jarige leeftijd een 

notaris op de televisie zag die over het vak notaris praatte. 

 

Daadwerkelijk het notariële vak in gegaan ben ik in mei 1998. Inmiddels al weer 20 jaar geleden! 

Na de nodige omzwervingen ben ik in juni 2013 komen werken bij Meijer & Broekema Notariaat in 

Hoogezand. Dit kantoor bestond tot augustus 2012 uit notaris mr. O.G. Meijer in de voormalige 

gemeente Menterwolde en mevrouw mr. H. Broekema-Baas als notaris in de oude gemeente 

Hoogezand-Sappemeer. 

Doordat er geen opvolger voor notaris Meijer is gekomen zijn de akten en bijbehorende stukken (‘het 

protocol’) overgegaan naar zijn compagnon. Gezondheidsredenen hebben haar er helaas toe 

gedwongen haar werk als notaris in 2015 te beëindigen.  

Gevolg is dat ik, na goedkeuring van het ondernemingsplan, psychologische test én positief advies 

van de Commissie Toegang tot het Notariaat, op 4 november 2015 ben beëdigd tot notaris in de 

gemeente Hoogezand-Sappemeer. 

 

Uiteraard werk ik niet alleen. Voor het registergoederenrecht (leverings-, hypotheek- en 

verdelingsakten) kunt u terecht bij mijn klerk, Hink Bont. Hink werkt al sinds dec. 1976 in het 

notariële vak! Verder werken Marie-Antoinette Lieberom (kandidaat-notaris) voor 

registergoederenrecht en personen-en familierecht (nalatenschappen, (levens)testamenten etc.) op 

mijn kantoor en ook Frea Kervezee-Stol en Dajana Lentunica in de ondersteuning. Ik doe zelf het 

ondernemingsrecht (o.a. oprichtingen en statutenwijzigingen van B.V.’s, verenigingen en stichtingen) 

en het personen- en familierecht. 

 

Mijn kantoor is gevestigd in Hoogezand (Kerkstraat 148, naast de Rabobank) met ruime 

parkeergelegenheid achter en tegenover het kantoor (tel. 0598-399 850). 

Het is ook mogelijk bij iemand thuis te komen als deze persoon niet op mijn kantoor kan komen. 

Verder is er iedere woensdag van 16.00-17.00 uur een gratis inloopspreekuur. Ik zie jullie graag eens 

op mijn kantoor of anders bij een bijeenkomst van de ondernemerskring Midden-Groningen. 

 

 

 

 
 



 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Tuinbezoek bij Jan Loots en Stijnie Veendorp 

Donderdag 21 juni zijn we op bezoek geweest bij Jan Loots en Stijnie Veendorp aan de Veelerweg in 

Vlagtwedde. Dit keer geen bedrijfsbezoek, maar een tuinbezoek. Jan is al jaren lid van onze 

ondernemerskring en zijn motto luidt: ‘geluk moet je delen’. Op de dag van de zomerzonnewende stond 

ons dan ook een paradijselijke ervaring te wachten in hun Arboretum Westeresch. Wat een prachtige en 

unieke locatie met ruim 5000m2 tuin! Met heel veel liefde voor het landschap, flora en fauna hebben 

Jan en Stijnie in een goed doordacht tuinontwerp een unieke verzameling opgebouwd van vele soorten 

bomen, heesters en vaste planten. Deze zijn op een speelse wijze verweven in het landschap en hebben 

op de  circa 25 vogels die er broeden een grote aantrekkingskracht. En niet alleen op de vogels….  

Jaarlijks wordt hun arboretum bezocht door duizend mensen die ook genieten van dit prachtige 

natuurgebied, de grote vijver en de mooie doorkijkjes naar de beek Ruiten AA. Zelf wandelen ze ook 

dagelijks door de tuin om te genieten en inderdaad….. dit geluk moet je willen delen. De tuin is op 

afspraak geopend en tijdens speciale dagen in het voor- en najaar.  

Het tuinbezoek ging gepaard met een goed glas wijn en diverse hapjes. Carpe Vitam! (pluk het leven) 

Jan en Stijnie, heel erg bedankt voor jullie gastvrijheid. We hebben enorm genoten.  

 



 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Jaarlijks reisje 

Op 8 september is het weer zover: ons jaarlijks reisje . Dit jaar gaan we met de bus naar de 11-steden 

stad Harlingen. Harlingen is een (zee)havenstad waar altijd wat (en wad) te beleven valt. Het jaarlijks 

reisje is een mooie  gelegenheid om Harlingen te verkennen met een stadswandeling en de historie en de 

zeelucht op te snuiven. En niet te vergeten: om de onderlinge contacten te verstevigen. We sluiten deze 

dag af met een culinaire reis in restaurant De Zwarte Haan in Sint Jacobiparochie. De uitnodigingen zijn 

onlangs per mail verstuurd. Heeft u de uitnodiging gemist of  zich nog niet aangemeld? Aanmelden kan 

tot 17 augustus bij Willem Nieborg (w.nieborg@hetnet.nl). We zien u graag! 

 

 

In Hotel Faber organiseerde Economic Board Groningen (EBG) op 25 juni een ondernemers-

bijeenkomst. Deze was gericht op ondernemers uit Midden-Groningen. EBG is ontstaan uit de 

aardbevingsproblematiek, met als doel een economisch sterke(re)  regio neer te zetten. De nieuwe 

gemeentelijke herindeling betekent dat ondernemers in de gemeente Midden-Groningen nu ook bij EBG 

terecht kunnen voor geld, advies en hulp bij vestiging of ontwikkeling in Noord- en Midden Groningen. 

Marco Smit (Bestuurder) hield een presentatie over de activiteiten en dienstverlening van EBG. Hieruit 

werd duidelijk dat EBG wil zorgen voor meer bedrijvigheid en werkgelegenheid. Ook zijn er diverse 

subsidieregelingen die inpasbaar kunnen zijn voor ondernemers.  

Hierna kwamen twee ondernemers aan het woord die profijt hebben gehad van hun contact met EBG. 

Aard Duivenvoorden van EZA Wind uit Hoogezand en Martin Haverkamp van rouwcentrum In Via 

Aeterna uit Slochteren vertelden over hun ondernemerservaringen. Na de bijeenkomst was er ruim tijd 

om met de sprekers en de diverse aanwezige EBG adviseurs van gedachten te wisselen. Dit alles onder 

het genot van een hapje en een drankje. Wat ons betreft een geslaagde bijeenkomst.    

Voor meer informatie en/of contactgegevens van EBG: www.economicboardgroningen.nl  

 

mailto:w.nieborg@hetnet.nl
http://www.economicboardgroningen.nl/


 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Agenda 2018 

 

8 september  :Jaarlijks uitje naar Harlingen 

18 oktober  :Bedrijfsbezoek (nnb) 

6 en 7 november :Promotiedagen  

13 december  :Jaarvergadering  

 

 

 

 

 

Bestuur: 

- Martin Kanon (Voorzitter)  martin.kanon@rabobank.nl  06-52640830 

- Rita Feenstra (Secretaris)  info@vastgoednoordoost.nl  06-48818383 

- Henriette Kemper (Penningmeester) henriette@makelaardijsmit.nl  06-50523424 

- Willem Nieborg  (bestuurslid)  w.nieborg@hetnet.nl   06-40540937 

- Maria Olsthoorn (bestuurslid)  info@wapenvannoordbroek.nl  06-51104084 

www.ondernemerskringmidden-groningen.nl 

email: w.nieborg@hetnet.nl 

twitter: @ondernemers_mg 

 

redactie nieuwsbrief: Martin Kanon 

 

 

 

Oproep 

We zijn voor toekomstige bedrijfsbezoeken nog op zoek naar leuke locaties. Dit kan ook bij een van 

onze leden zijn. Een mooie gelegenheid om uw onderneming te presenteren. Heeft u interesse? Meld u 

zich dan aan als gastheer/gastvrouw! Of weet u een interessante ondernemer/onderneming die we 

kunnen bezoeken? Laat het ons weten.  

De bijeenkomsten worden door de aanwezige leden gewaardeerd. Ze zijn erg gezellig en een perfecte 

gelegenheid om elkaar beter te leren kennen. Zeker in onze nieuwe (grote) gemeente Midden-

Groningen zijn er talloze interessante bedrijven actief. Komt u weinig/niet bij een van onze 

bijeenkomsten? Weet dan: wij zien u graag! Ook als u een collega-ondernemer uit de regio kent, die 

(nog) geen lid is, maar die ook geïnteresseerd is, is deze van harte welkom. In verband met de catering 

horen we dit dan graag vooraf van u (via w.nieborg@hetnet.nl).   
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